
Vážení spoluobčané Staré Lysé a Čihadel,  

 

věříme, že jste příjemně prožili Vánoce a vstup do roku 2023 v kruhu rodinném. Přejeme Vám 

hodně zdraví, štěstí a pohody v novém roce a budeme se těšit na spolupráci.  

Přivítáme Vaše podněty a nápady, jak zpříjemnit život a prostředí ve Staré Lysé a na Čihadlech. 

Opět Vás chceme informovat o výsledcích práce zastupitelů a o tom, co se v obci děje a co dále 

připravujeme.  

 

Na konci září proběhly volby do obecního zastupitelstva. Ještě jednou Vám děkujeme za Vaše 

hlasy jak pro koalici, tak i dvě další kandidátky. Jsme rádi, že jste podpořili silný mandát 

starosty a i volbou dalších zastupitelů jste přispěli ke zklidnění atmosféry v zastupitelstvu. Nyní 

probíhají jednání zastupitelstva v přátelské atmosféře a diskuze jsou konstruktivní a příjemné 

všem zúčastněným. Děkujeme. 

 

Zrealizováno:  

* Výstavba komunikací pod Srnčákem s asfaltovým povrchem 

* Rekonstrukce povrchu komunikací pod hřbitovem až po odbočku na nové pozemky v lokalitě 

“V rybníce“ 

* Dokončeno přeložení rozvodů elektřiny ze sloupů do země od budovy národní školy na konec 

obce směrem Lysá nad Labem 

* Dokončena pokládka optické sítě LysáFree podél hlavní silnice. 

* Zasíťování pozemků na Zitince – elektrické, vodovodní a kanalizační přípojky, optický 

internet 

* Firma Střechy Sixta v domluveném termínu zrekonstruovala střechu domu Višňová 575 

v Milovicích. 

* Byla schválena Změna č. 2 ÚP, která již nabyla právní moci. 

* Výsadba stromů – u fotbalového hřiště, pod hřbitovem a podél hlavní silnice naproti 

zemědělskému družstvu Agáta 

 

Co probíhá  

* V nejbližších dnech bude podána žádost o stavební povolení na sběrné místo. 

* Výměna bojlerů v domech v Milovicích 

* Výběrové řízení na zhotovitele revitalizace Národní školy na obecní úřad 

* Stavební povolení pro pokládku optické sítě LysáFree ve zbývající části obce 

* Jednání s CETIN a LysáFree o dalším zasíťováním obce optickým internetem 

* Změna územního plánu č.3 

* Příprava studie na nové fotbalové kabiny – pan Lejnar 



 

Co se bude v nejbližší době realizovat  

* V letošním roce proběhne rekonstrukce chodníků podél hlavní silnice od národní školy po 

konec obce směrem na Lysou nad Labem. 

* Výstavba komunikací na Zitince a následný prodej stavebních pozemků 

* Zahájení rekonstrukce budovy národní školy 

 

Dále pokračují ostatní projekty, o kterých jsme Vás zde informovali v předešlých článcích. 

 

 

 

Přejeme Vám krásné zimní dny a pevné zdraví. 

 

Petr Vančík, Petr Curych, Tomáš Dědeček, Petr Vojtěch, Vladimír Vaněk 


